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BESLUT 
Inga beslutspunkter 

INFORMATION 

1. Återkoppling från föregående möte 
  

2. Nytt från systergrupper 
 
3. Prioriterade områden inom digitalisering för HSS-kommunikation  

Föredragande: Susanne Fras, Mona Andersson, Lotta Anderberg 
 
Susanne F leder en workshop där vi, roterande gruppvis, diskuterar vad 
inriktningsdokumentet för digitalisering innebär i praktiken för rektorer och för 
ledningsgruppen och styrgruppen. Syftet med workshopen är både att få en samsyn om 
nuläget och att identifiera vad som är viktigast för ledningsgrupp/styrgrupp att göra för att 
stödja rektor och för att skapa förutsättningar för ett genomförande av riktningsdokumentet.  
 
De förslag som framkom bearbetas vidare av samordningsgruppen för digitalisering. 
Inriktningsdokumentet med tillhörande handlingsplan kommer att publiceras på intranätet 
inom snar framtid. 

 
4. VP uppdrag SYV uppföljning med fokus verksamhetsplan 
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Thomas, Annette och Cecilia beskriver nuläget i VP-uppdrag SYV och önskar gruppens input 
på nästa steg i planeringen. Nuläget kan sammanfattas i att en rad insatser har genomförts 
för att förbättra process- och strukturkvalitet för studie- och yrkesvägledningen. 
Uppföljningen visar dock att studie- och yrkesvägledningen varierar stort mellan skolorna. 
Att mäta effekter av SYV upplevs svårt. Som exempel på insatser som just nu pågår kan 
nämnas processledarutbildning för studie- och yrkesvägledare, fördjupat arbete mellan 
skola och arbetsliv (SKAL) samt fortsatt arbete med prao.  
 
Ett par grundskoleenheter ingår i ett ESF-projekt om SYV. Inom gymnasiet finns gott 
samarbete med branschen inom de yrkesinriktade programmen medan samarbetet inte är 
lika utvecklat inom Familjen Helsingborg. 
 
Annette visar statistik där det framgår att bland de elever som hade 160–170 i meritvärde 
från grundskolan (dvs E i alla ämnen) så gick 25% ut med examen från de 
högskoleförberedande programmen och motsvarande andel på de yrkesförberedande 
programmen var 55%. Detta accentuerar åter frågan om varför de yrkesförberedande 
programmen inte lyckas locka fler elever. Vilket ansvar har skolan för att påverka attityder 
och påverka elever att tänka bredare kring olika utbildningar?  Bör VP-uppdraget SYV 
snävas in för att mer fokusera på att matcha mot en framtid?  
 
Den avslutande diskussionen landar inte i något klart ställningstagande kring vp-uppdragets 
framtida inriktning. Viktigt att både säkerställa efterlevnad av grundstrukturer (ett ”golv”) 
och att stötta elever till ett långsiktigt hållbart val utifrån arbetsmarknadens förutsättningar. 
Styrgruppen för VP-uppdraget tar hand om inkomna synpunkter och återkommer i 
vägvalsfrågan. 
 

5. Kort information 
 

• Heads up inför planeringsdag 23 april (Lila)  
Till planeringsdagen för VP 24/25 önskas input från alla när det gäller erfarenheter 
av genomförda förändringar. Ett GLL-formulär med anvisningar kommer att skickas 
ut. Även övriga input välkomnas. 
 

• Förslag på hur vi lägger upp skuggningen gentemot kulturförvaltningen (TM)  
På grund av påsklov ställs LG-mötet den 26 mars in. Föreslås att skuggning med 
kulturförvaltningens ledningsgrupp sker vid annat tillfälle och enligt ett upplägg som 
innebär att två från SFF skuggar KF och vice versa. OK till detta upplägg. Info om 
datum mm. kommer senare. 

 
• Tony informerar om hanteringen av en motion i KF som handlar om 

resursfördelningen till HSS. En principiellt viktig fråga. 
 
6. Utcheckning 

En ”after action review” genomfördes - vad i dagens upplägg ska vi göra mer av i 
fortsättningen. 
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